

# 國立成功大學化學系徵求教師公告(延期)

國立成功大學化學系誠徵專任助理教授以上之教師數名

1. 教師專長：化學專長相關領域，能英文授課為佳。
2. 應具資格：國內外大學博士學位，並有博士後研究一年以上經驗為佳。
3. 起聘日期：民國 106 年 8 月 1 日
4. 應備資料：
  - (1) 個人履歷（請參考科技部個人資料表、註明應徵職級與主要組別：有機、無機、物化、分析、化生等）
  - (2) 博士學位畢業證書影本、學經歷證件影本及大學以上成績單
  - (3) 學術著作目錄及近五年期刊論文影印本
  - (4) 推薦函三封（含博士論文指導教授，可由推薦人郵遞或 email PDF 檔案）
  - (5) 可教授之課程科目及內容大綱
  - (6) 未來研究方向、研究計畫及所需經費
  - (7) 其他有助甄選之資料
5. 應徵者請於民國 106 年 **2 月 15 日** 之前，將應徵資料以掛號郵寄以下地址。  
70101 台南市大學路一號 國立成功大學化學系 教師甄選委員會 收
6. 逾期或資料不齊全者恕不受理。本系收件後，恕不退還資料，如條件合適者，將另函通知面試。
7. 聯絡方式：

化學系辦公室黃教授： Tel：+886-6-2757575 轉 65301  
email：twhang@mail.ncku.edu.tw

化學系辦公室謝助教： Tel：+886-6-2757575 轉 65352  
email：em65300@email.ncku.edu.tw

# Faculty Position Openings in Department of Chemistry at National Cheng-Kung University, Taiwan

The Department of Chemistry at the National Cheng Kung University, Tainan, Taiwan, seeks applications for a few tenure-track or tenured positions at any level with an expected start date of August 1, 2017. Individuals with extraordinary promise or accomplishment in any research area within chemistry or a closely related discipline are encouraged to apply. The minimum qualification required to be considered for the positions is having a PhD degree in chemistry or a closely related discipline and at least one year postdoctoral training by date of applying. Preference will be given to candidates who are able to teach in English fluently.

Applicants should submit the following materials by **mail**:

- (1) Curriculum vitae (The format can be found at <https://www.most.gov.tw/most/attachments/11224152-56b7-4cbb-b07e-9c66e4479085>. In this document, candidates should specify their research fields and the level that they would like to apply.)
- (2) Copies of qualification documents (including PhD diplomat, and graduate and undergraduate transcripts)
- (3) Publication list, and copies of publications within five years
- (4) Three letters of recommendation (One of them must be provided by the PhD advisor. Recommendation letters may be sent by email to [twhang@mail.ncku.edu.tw](mailto:twhang@mail.ncku.edu.tw) )
- (5) Teaching statement (in which candidate should specify the courses that they are able to teach, and the outlines of the courses.)
- (6) Research statement (including estimated start-up fund)
- (7) Other materials that may help candidates' applications

Application materials should be sent to "Faculty Search Committee, Department of Chemistry, National Cheng Kung University, No.1, University Road, Tainan 701, Taiwan" by **February 15**, 2017.

For more information, please contact the department chairman, Prof. Thou-Jen Whang (email: [twhang@mail.ncku.edu.tw](mailto:twhang@mail.ncku.edu.tw); phone: +886-6-2757575 ext. 65351) or the department administrative assistant, Ms. Lily Hsieh (email: [em65300@email.ncku.edu.tw](mailto:em65300@email.ncku.edu.tw); phone: +886-6-2757575 ext. 65352).